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Protokół Nr II/2024 

Z II Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu, która odbyła się 

w dniu 16 maja 2024 roku 

w Urzędzie Miejskim w Łowiczu. 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 10:18, zakończyła się 17:35 

 

Ustawowa liczba Radnych  - 21 

Obecnych na Sesji  - 21  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Łowiczu. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Łowiczu. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej 

w Łowiczu i określenia ich zakresów działania. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych  komisji 

Rady Miejskiej w Łowiczu. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet oraz 

zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Rady Miejskiej w Łowiczu. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta 

Łowicza. 

12. Interpelacje i zapytania. 

13. Sprawy różne. 

14. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

15. Zakończenie obrad II Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie obrad Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Łowiczu. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu. 
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6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Łowiczu. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej 

w Łowiczu i określenia ich zakresów działania. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych  komisji 

Rady Miejskiej w Łowiczu. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet oraz 

zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Rady Miejskiej w Łowiczu. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta 

Łowicza. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 

pasa drogowego dróg gminnych Miasta Łowicza na cele niezwiązane z budową, 

przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

13. Interpelacje i zapytania. 

14. Sprawy różne. 

15. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej. 

16. Zakończenie obrad II Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Ad. 1  

Otwarcia obrad II Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonała Przewodnicząca Rady 

Miejskiej Zofia Wielemborek.  

 

Powitała Burmistrza Miasta pana Mariusza Siewierę, pana Krystiana Cipińskiego 

Wicestarostę Powiatu Łowickiego, panią Agnieszkę Sznicer Sekretarz Miasta, pana 

Arkadiusza Podsędka Skarbnika Miasta, panią mecenas Katarzynę Marat, Naczelników 

Wydziałów, Dyrektorów jednostek organizacyjnych miasta, pracowników Urzędu 

Miejskiego, przedstawicieli mediów, przedstawicieli stowarzyszeń i organizacji 

pozarządowych. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że na Sesji Rady 

Miejskiej obecnych jest 21 Radnych, wobec czego obrady sesji będą prawomocne. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że obrady sesji 

są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a nagrania 

obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na portalu posiedzenia.pl/lowicz 

(podstawa prawna: art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym) 

W związku z tym przypomniała o przestrzeganiu zasad ochrony danych osobowych i dóbr 

osobistych, a w szczególności prosiła o nie używanie imion i nazwisk oraz innych danych 

mogących posłużyć do identyfikacji osób, które nie pełnią funkcji publicznych i nie wyraziły 

zgody na ich ujawnienie. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że wpłynęło pismo 

o utworzeniu Klubu Radnych Koalicja Obywatelska. Do Klubu należą: radny Tomasz 

Rudnicki, radna Iwona Sokół i radny Jacek Kłos. Przewodniczącym Klubu został wybrany 

radny Tomasz Rudnicki. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że wpłynęło pismo 

o utworzeniu Klubu Radnych „Łączy nas Łowicz”. Do Klubu należą: radna Dorota 

Chylińska, radny Krzysztof Olko, radny Sebastian Popiel, radny Szymon Szaleniec, radna 

Zofia Wielemborek i radny Michał Zieliński. Przewodniczącym Klubu został wybrany radny 

Krzysztof Olko. Wiceprzewodniczącym Klubu został wybrany radny Szymon Szaleniec. 

(stanowi załącznik) 

 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że proponowany 

porządek obrad II Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym. 

 

Radny Michał Zieliński złożył ustny wniosek o zmianę porządku obrad i wprowadzenie 

w punkcie 11 punktu Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych Miasta Łowicza na cele niezwiązane 

z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Robert Wójcik, radny Jakub Wolski, radny Michał Zieliński, 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek ogłosiła 10 minut przerwy. 

 

Przerwa od godziny 10:30 do godziny 10:43. 

 

Po przerwie.  

 

W dyskusji wzięli udział: pani mecenas Katarzyna Marat, Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Zofia Wielemborek, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, radny Michał Zieliński, radny 

Lech Aniszewski, radny Tadeusz Żaczek. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych 

Miasta Łowicza na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem 

i ochroną dróg w punkcie 12. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 
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4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Jacek Kłos głosował „przeciw”. 

8. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

9. Radny Hubert Krajewski „wstrzymał się” od głosu. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann „wstrzymała się” od głosu 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „przeciw”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „przeciw”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu. 

 

 13 „za”, 4 „przeciw”, 4 „wstrzymujące” 

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska zmieniła 

porządek obrad bezwzględną większością głosów. 

 

Ad. 3  

Protokół z I Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad.  

 

Radni innych propozycji oraz uwag nie zgłosili. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że skoro uwag nie 

zgłoszono, protokół został przyjęty bez zmian. 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu – 

przedstawiła Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek.  

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poprosiła o zgłaszanie kandydatów 

do Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Radny Robert Wójcik zgłosił kandydaturę radnej Grażyny Rosy-Wüstermann, która 

wyraziła zgodę. 

Radny Jakub Wolski zgłosił kandydaturę Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

Grzegorza Durki, który wyraził zgodę. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Olko zgłosił kandydaturę radnego 

Sebastiana Popiela, który wyraził zgodę. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Olko zgłosił kandydaturę radnego 

Michała Zielińskiego, który wyraził zgodę. 

Radny Tomasz Rudnicki zgłosił kandydaturę radnej Iwony Sokół, która wyraziła zgodę.  

 

Przewodnicząca obrad Radna Zofia Wielemborek zaproponowała przegłosowanie 

zamknięcia listy kandydatów do Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Jacek Kłos głosował „przeciw”. 

8. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

9. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że lista kandydatów 

została zamknięta jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 
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5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Jacek Kłos głosował „przeciw”. 

8. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

9. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ II/3/2024 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Łowiczu – przedstawiła Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poprosiła o zgłaszanie kandydatów 

na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Radny Szymon Szaleniec zgłosił kandydaturę radnego Sebastiana Popiela, który wyraził 

zgodę. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Robert Wójcik, Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia 

Wielemborek, radny Sebastian Popiel.  

 

Przewodnicząca obrad Radna Zofia Wielemborek zaproponowała przegłosowanie 

zamknięcia listy kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Łowiczu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 
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3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Jacek Kłos „wstrzymał się” od głosu. 

8. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

9. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann „wstrzymała się” od głosu. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 19 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że lista kandydatów 

została zamknięta większością głosów. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Jacek Kłos „wstrzymał się” od głosu. 

8. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

9. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki „wstrzymał się” od głosu. 

14. Radna Iwona Sokół „wstrzymała się” od głosu. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 
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16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

17 „za”, 0 „przeciw”, 4 „wstrzymujące” 

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

UCHWAŁĘ II/4/2024 

 

Ad.6 

Projekt uchwały w sprawie w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miejskiej w Łowiczu – przedstawiła Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia 

Wielemborek. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poprosiła o zgłaszanie kandydatów 

do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Radny Tadeusz Żaczek zgłosił kandydaturę radnego Roberta Wójcika, który wyraził 

zgodę. 

Radna Dorota Chylińska zgłosiła kandydaturę Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

Krzysztofa Olko, który wyraził zgodę. 

Radny Jacek Kłos zgłosił kandydaturę radnego Tomasza Rudnickiego, który wyraził 

zgodę.  

Radny Sebastian Popiel zgłosił kandydaturę radnego Szymona Szaleńca, który wyraził 

zgodę.  

 

Przewodnicząca obrad Radna Zofia Wielemborek zaproponowała przegłosowanie 

zamknięcia listy kandydatów do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Łowiczu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Jacek Kłos głosował „przeciw”. 

8. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

9. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 
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10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że lista kandydatów 

została zamknięta jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Jacek Kłos głosował „za”. 

8. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

9. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 
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21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ II/5/2024 

 

Ad.7 

Projekt uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Rady Miejskiej w Łowiczu – przedstawiła Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia 

Wielemborek. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poprosiła o zgłaszanie kandydatów 

na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Radny Sebastian Popiel zgłosił kandydaturę radnego Szymona Szaleńca, który wyraził 

zgodę. 

 

Przewodnicząca obrad Radna Zofia Wielemborek zaproponowała przegłosowanie 

zamknięcia listy kandydatów na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Łowiczu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Jacek Kłos głosował „przeciw”. 

8. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

9. Radny Hubert Krajewski „wstrzymał się” od głosu. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann „wstrzymała się” od głosu. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 
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 18 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujące” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że lista kandydatów 

została zamknięta większością głosów. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Jacek Kłos „wstrzymał się” od głosu. 

8. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

9. Radny Hubert Krajewski „wstrzymał się” od głosu. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann „wstrzymała się” od głosu. 

13. Radny Tomasz Rudnicki „wstrzymał się” od głosu. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

15 „za”, 0 „przeciw”, 6 „wstrzymujących” 

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ II/6/2024 

 

Ad.8 

Projekt uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Miejskiej w Łowiczu 

i określenia ich zakresów działania – przedstawiła Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia 

Wielemborek. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni nie zgłosili pytań, uwag. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady 

Miejskiej w Łowiczu i określenia ich zakresów działania. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Jacek Kłos głosował „za”. 

8. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

9. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

  21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujące” 

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ II/7/2024 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych stałych  komisji Rady 

Miejskiej w Łowiczu – przedstawiła Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poprosiła o zgłaszanie kandydatów  

do stałych komisji Rady Miejskiej w Łowiczu. Zgłaszanie rozpoczęto od Komisji Budżetu i 

Finansów. 

 

Radny Tadeusz Żaczek zgłosił kandydaturę radnego Roberta Wójcika, który wyraził 

zgodę. 
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Radny Tadeusz Żaczek zgłosił kandydaturę radnego Lecha Aniszewskiego, który wyraził 

zgodę. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Jażdżyk zgłosił kandydaturę radnego Jacka 

Kaźmierskiego, który wyraził zgodę.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Jażdżyk zgłosił kandydaturę radnego 

Jakuba Wolskiego, który wyraził zgodę.  

Radny Tomasz Rudnicki zgłosił kandydaturę radnej Iwony Sokół, która wyraziła zgodę.  

Radny Jakub Wolski zgłosił kandydaturę Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

Łukasza Jażdżyka, który wyraził zgodę. 

Radny Jakub Wolski zgłosił kandydaturę radnego Kamila Górskiego, który wyraził zgodę. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Olko zgłosił kandydaturę radnej Doroty 

Chylińskiej, która wyraziła zgodę 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poprosiła o zgłaszanie kandydatów 

do Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta.  

 

Radny Robert Wójcik zgłosił kandydaturę radnego Huberta Krajewskiego, który wyraził 

zgodę. 

Radny Robert Wójcik zgłosił kandydaturę radnego Tadeusza Żaczka, który wyraził zgodę. 

Radny Tomasz Rudnicki zgłosił kandydaturę radnego Jacka Kłosa, który wyraził zgodę. 

Radny Bogdan Kostrzewa zgłosił kandydaturę radnego Jakuba Wolskiego, który wyraził 

zgodę. 

Radny Bogdan Kostrzewa zgłosił kandydaturę radnego Jacka Kaźmierskiego, który 

wyraził zgodę. 

Radny Bogdan Kostrzewa zgłosił kandydaturę radnej Katarzyny Tadeusiak, która 

wyraziła zgodę. 

Radna Dorota Chylińska zgłosiła kandydaturę radnego Szymona Szaleńca, który wyraził 

zgodę. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poprosiła o zgłaszanie kandydatów 

do Komisji Społecznej. 

 

Radny Robert Wójcik zgłosił kandydaturę radnego Huberta Krajewskiego, który wyraził 

zgodę. 

Radny Robert Wójcik zgłosił kandydaturę radnego Tadeusza Żaczka, który wyraził zgodę. 

Radny Robert Wójcik zgłosił kandydaturę radnej Grażyny Rosy-Wüstermann, która 

wyraziła zgodę. 

Radny Jakub Wolski zgłosił kandydaturę radnej Katarzyny Tadeusiak, która wyraziła 

zgodę. 

Radny Jakub Wolski zgłosił kandydaturę radnego Bogdana Kostrzewy, który wyraził 

zgodę. 

Radny Jakub Wolski zgłosił kandydaturę Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

Łukasza Jażdżyka, który wyraził zgodę. 

Radny Jakub Wolski zgłosił kandydaturę radnego Kamila Górskiego, który wyraził zgodę. 
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Radny Tomasz Rudnicki zgłosił kandydaturę radnego Jacka Kłosa, który wyraził zgodę. 

Radny Szymon Szaleniec zgłosił kandydaturę radnego Sebastiana Popiela, który wyraził 

zgodę. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poprosiła o zgłaszanie kandydatów 

do Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej. 

 

Radny Jacek Kłos zgłosił kandydaturę radnego Tomasza Rudnickiego, który wyraził 

zgodę. 

Radny Szymon Szaleniec zgłosił kandydaturę radnego Michała Zielińskiego, który wyraził 

zgodę. 

Radny Szymon Szaleniec zgłosił kandydaturę Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

Krzysztofa Olko, który wyraził zgodę. 

Radny Robert Wójcik zgłosił kandydaturę radnego Lecha Aniszewskiego, który wyraził 

zgodę. 

Radny Robert Wójcik zgłosił swoją kandydaturę. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Jażdżyk zgłosił kandydaturę radnego 

Bogdana Kostrzewy, który wyraził zgodę.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Łukasz Jażdżyk zgłosił kandydaturę 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Grzegorza Durki. 

Radny Michał Zieliński zgłosił kandydaturę radnej Doroty Chylińskiej, która wyraziła 

zgodę. 

 

Radny Jacek Kaźmierski poprosił o 3 minuty przerwy. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek ogłosiła przerwę. 

 

Przerwa od godziny 11:30 do godziny 11:37. 

 

Po przerwie.  

 

Przewodnicząca obrad Radna Zofia Wielemborek zaproponowała przegłosowanie 

zamknięcia listy kandydatów stałych komisji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Jacek Kłos głosował „za”. 

8. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

9. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 
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11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 21 „za”, 0 „przeciw”, 0„wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że lista kandydatów 

została zamknięta jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia składów osobowych 

stałych  komisji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Jacek Kłos głosował „za”. 

8. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

9. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

  

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ II/8/2024 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych radnych Rady Miejskiej w Łowiczu – przedstawiła Przewodnicząca 

Rady Miejskiej Zofia Wielemborek. 

(stanowi załącznik) 

 

Radny Michał Zieliński poprosił o przerwę. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek ogłosiła przerwę. 

 

Przerwa od godziny 11:42 do godziny 12:00. 

 

Po przerwie.  

 

Radny Jakub Wolski w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość zaproponował 

podniesienie stawek dotyczących wysokości limitu za poszczególne funkcje radnych: 

1) Przewodniczącego Rady Miejskiej w wysokości 100% limitu; 

2) Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w wysokości 95% limitu; 

3) Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej w wysokości 90% limitu; 

4) radnych będących członkami Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej w wysokości 90% 

limitu; 

5) Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rady Miejskiej prowadzącego całe posiedzenie 

Komisji w przypadku nieobecności Przewodniczącego Komisji w wysokości 90% 

limitu; 

6) Przewodniczącego Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej w wysokości 95% limitu; 

7) radnych za pracę w Radzie Miejskiej i jednej komisji rady z wyjątkiem Komisji 

Mieszkaniowej i Socjalnej, w wysokości 50% limitu; 

8) radnych za pracę w Radzie Miejskiej i dwóch komisjach rady z wyjątkiem Komisji 

Mieszkaniowej i Socjalnej, w wysokości 75% limitu; 

9) radnych za pracę w Radzie Miejskiej, którzy nie są członkami żadnej komisji, 

w wysokości 40% limitu. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Jakub Wolski, radny Robert Wójcik, Przewodnicząca Rady 

Miejskiej Zofia Wielemborek, radny Tomasz Rudnicki, radna Grażyna Rosa-Wüstermann, 

radny Lech Aniszewski, radny Hubert Krajewski. 

 

Radny Szymon Szaleniec zaproponował wykreślenie z projektu uchwały §2 ust. 7 i 8. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Hubert Krajewski, radny Jakub Wolski, radny Tomasz 

Rudnicki, Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek, radny Robert Wójcik, radny 
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Szymon Szaleniec, radny Lech Aniszewski, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof 

Olko, pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, 

radny Kamil Górski, radny Sebastian Popiel. 

 

Radny Robert Wójcik złożył wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych radnych Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Radny Sebastian Popiel poprosił o 10 minut przerwy.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek ogłosiła przerwę. 

 

Przerwa od godziny 13:07 do godziny 14:47. 

 

Po przerwie.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie wniosku radnego Roberta Wójcika o zdjęcie z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych radnych Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „przeciw”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „przeciw”. 

4. Radny Kamil Górski „wstrzymał się” od głosu. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „przeciw”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „przeciw”. 

7. Radny Jacek Kłos głosował „za”. 

8. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „przeciw”. 

9. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „przeciw”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „przeciw”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „przeciw”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „przeciw”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „przeciw”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „przeciw”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „przeciw”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”  

 

8 „za”, 12 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska 

odrzuciła wniosek bezwzględną większością głosów. 

 

Pani Agnieszka Sznicer Sekretarz Miasta przedstawiła powody, dla których uchwała 

została wpisana do porządku obrad II sesji Rady Miejskiej.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek przypomniała radnym 

zaproponowane przez radnego Jakuba Wolskiego zmiany dotyczące podniesienia stawek 

dotyczących wysokości limitu za poszczególne funkcje radnych. 

 

Radny Szymon Szaleniec przedstawił zmieniony wniosek uwzględniający zmianę w §2 ust.  

1, który miałby brzmieć „Nieobecność radnego powoduje obniżenie zryczałtowanej 

miesięcznej diety o 50% jej wysokości za każde planowane posiedzenie rady lub o 25% 

za każde planowane posiedzenie komisji rady” oraz podtrzymał wniosek o wykreślenie w §2 

ustępu 7. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Robert Wójcik, radny Jakub Wolski, pani Agnieszka Sznicer 

Sekretarz Miasta. 

 

Radny Michał Zieliński poprosił o przerwę. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek ogłosiła przerwę. 

 

Przerwa od godziny 15:18 do godziny 15:28. 

 

Po przerwie.  

 

Radny Szymon Szaleniec wycofał swój wniosek w całości. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek ogłosiła przerwę w celu 

przygotowania nowego projektu uchwały uwzględniającego zmiany zaproponowane przez 

Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość. 

 

Przerwa od godziny 15:29 do godziny 16:22. 

 

Po przerwie.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek przedstawiła nowy projekt uchwały 

w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych 

radnych Rady Miejskiej w Łowiczu uwzględniający zmiany zaproponowane przez Klub 

Radnych Prawo i Sprawiedliwość. 

(stanowi załącznik) 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

zasad przyznawania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych 

Rady Miejskiej w Łowiczu uwzględniającego zmiany zaproponowane przez Klub 

Radnych Prawo i Sprawiedliwość. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Jacek Kłos głosował „przeciw”. 

8. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

9. Radny Hubert Krajewski głosował „przeciw”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „przeciw”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „przeciw”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „przeciw”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”. 

 

  13 „za”, 8 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska zmieniła 

porządek obrad bezwzględną większością głosów. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie zasad przyznawania i wysokości 

diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Rady Miejskiej w Łowiczu 

uwzględniającego zmiany zaproponowane przez Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „przeciw”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 
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7. Radny Jacek Kłos głosował „przeciw”. 

8. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

9. Radny Hubert Krajewski głosował „przeciw”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „przeciw”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „przeciw”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „przeciw”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”. 

 

  12 „za”, 9 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

UCHWAŁĘ II/9/2024 

 

Ad.11 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Łowicza – 

przedstawiła Pani Agnieszka Sznicer Sekretarz Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

Radny Michał Zieliński w imieniu Klubu Radnych „Łączy nas Łowicz” zaproponował 

zmianę w projekcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Łowicza 

polegającą na podniesieniu wynagrodzenia zasadniczego o 10%, z 8400 zł na 9240 zł. 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Kami Górski, pani Agnieszka Sznicer Sekretarz Miasta, 

radny Jakub Wolski, Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek, radny Szymon 

Szaleniec. 

 

Przewodnicząca Rady Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum i zaproponowała 

głosowanie wniosku o zmianę wynagrodzenia zasadniczego z 8400 zł na 9240 zł. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 



21 

 

7. Radny Jacek Kłos głosował „przeciw”. 

8. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

9. Radny Hubert Krajewski głosował „przeciw”. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „przeciw”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „przeciw”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „przeciw”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”. 

 

13 „za”, 0 „przeciw”, 8 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska przyjęła 

wniosek większością głosów. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek ogłosiła przerwę w celu 

przygotowania nowego projektu uchwały. 

 

Przerwa od godziny 16:42 do godziny 16:51. 

 

Po przerwie.  

 

Pani Agnieszka Sznicer Sekretarz Miasta przedstawiła nowy projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Łowicza z uwzględnieniem przyjętego przez 

Radę Miejską wniosku. 

(stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Burmistrza Miasta Łowicza z przyjętym wnioskiem. 

 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Jacek Kłos „wstrzymał się” od głosu. 



22 

 

8. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

9. Radny Hubert Krajewski „wstrzymał się” od głosu. 

10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann „wstrzymała się” od głosu. 

13. Radny Tomasz Rudnicki „wstrzymał się” od głosu. 

14. Radna Iwona Sokół „wstrzymała się” od głosu. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik „wstrzymał się” od głosu. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek „wstrzymał się” od głosu. 

 

13 „za”, 0 „przeciw”, 8 „wstrzymujących” 

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

UCHWAŁĘ II/10/2024 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 

dróg gminnych Miasta Łowicza na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, 

utrzymaniem i ochroną dróg – przedstawił Radny Michał Zieliński. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Robert Wójcik, radny Jakub Wolski, pan Mariusz Siewiera 

Burmistrz Miasta, pani mecenas Katarzyna Marat. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych Miasta Łowicza na cele niezwiązane 

z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Jacek Kłos głosował „za”. 

8. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

9. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 
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10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ II/11/2024 

 

Ad. 13 

Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Robert Wójcik w imieniu Klubu Radnych „Łowickie.pl” złożył interpelację 

w sprawie: 

• wycięcia uschniętej brzozy; 

• naprawy lamp solarnych na placu zabaw przy ul. Włókienniczej; 

• odnowienia wszystkich ławek będących własnością miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

Radny Michał Zieliński złożył interpelację w sprawie organizacji Strefy Kibica w Łowiczu 

podczas Mistrzostw Europy w Piłce Nożnej 2024.  

(stanowi załącznik) 

 

Radny Szymon Szaleniec złożył dwie interpelacje:  

1. w sprawie podjęcia pilnych działań w celu poprawy sytuacji na placu zabaw przy 

ul. Arkadyjskiej (kompleksowa rewitalizacja; 

2. w sprawie postawienia dodatkowych stojaków na rowery przy przejściu podziemnym 

przy dworcu PKP Łowicz Główny, od strony ul. Napoleońskiej.  

(stanowi załącznik) 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Olko złożył trzy interpelacje: 

1. w sprawie zniesienia opłaty w Łowickim Bilecie Rocznym dla osób, które ukończyły 

70 lat; 
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2. w sprawie uporządkowania terenu na muszli koncertowej w parku Błonie, naprawy 

oświetlenia dachowego, naprawy schodów do pomieszczeń gospodarczo-socjalnych 

oraz wyczyszczenia i odmalowania elementów infrastruktury przylegających 

do muszli tj. stanowisk grillowych; 

3. w sprawie naprawy urządzeń fitness i wymiany piasku na placu zabaw 

przy ul. Ciemnej/Konopackiego oraz naprawy uszkodzonej lampy oświetlającej plac 

w ul. Konopackiego.  

(stanowi załącznik) 

 

Radna Dorota Chylińska złożyła interpelację w sprawie wprowadzenia zmian w godzinach 

lub organizacji pracy Urzędu Miejskiego w Łowiczu w celu podniesienia dostępności Urzędu, 

szczególnie dla osób aktywnych zawodowo. 

(stanowi załącznik) 

 

Radny Kamil Górski złożył trzy zapytania: 

1. w sprawie bieżącego wykonania budżetu Łowicza na 2024 rok – na jakim etapie jest 

realizacja zadań inwestycyjnych zaplanowanych na 2024 rok pod nazwą: 

• Przebudowa nawierzchni ulicy Arkadyjskiej; 

• Modernizacja placu zabaw w parku Błonie; 

• Modernizacja oświetlenia stadiony OSiR. 

2. w sprawie terenów należących do miasta w pobliżu dworca PKP – które z gruntów 

leżących bezpośrednio w okolicy dworca PKP należą do miasta, które ewentualnie 

miasto mogłoby pozyskać. 

3. w sprawie budowy ulicy równoległej do ul. Klickiego w Łowiczu – na jakim etapie 

jest realizacja inwestycji polegającej na budowie ulicy równoległej do ulicy Klickiego, 

potocznie nazywanej ulicą „Klickiego-bis”. 

(stanowi załącznik) 

Radny Sebastian Popiel złożył interpelację w sprawie systematycznego podlewanie drzew 

posadzonych na terenach miejskich w ramach akcji „888 drzew” na 888-lecie Miasta Łowicza 

prowadzonej przez Fundację „Prolas”. 

(stanowi załącznik) 

 

Ad. 14 

Sprawy różne.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że Burmistrz co roku 

do 31 maja przedstawia Radzie Miejskiej raport o stanie miasta, w debacie nad raportem 

mogą zabrać głos mieszkańcy miasta. Zgłoszenie składa się najpóźniej w dniu 

poprzedzającym dzień, na który zwołana została sesja, podczas której ma być przedstawiony 

raport o stanie miasta. 

Sesja Rady Miejskiej w Łowiczu planowana jest na dzień 28 maja 2024 r. zatem na tej sesji 

zostanie przedstawiony raport przez Burmistrza.  
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Mieszkaniec, który chciałby zabrać głos, składa do Przewodniczącego Rady pisemne 

zgłoszenie, poparte podpisami 50 osób. Zgłoszenia przyjmowane są w Biurze Podawczym 

Urzędu Miejskiego w Łowiczu, Stary Rynek 1, w godzinach pracy urzędu.   

Zgłoszenia przyjmowane są do 27 maja 2024 r. Formularz zgłoszeniowy wraz z listą poparcia 

dostępny będzie na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Łowiczu, Biuletynie Informacji 

Publicznej oraz w formie papierowej w Biurze Podawczym Urzędu Miejskiego w Łowiczu. 

 

W sprawach różnych głos zabrali: Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek, radny 

Robert Wójcik, radny Tadeusz Żaczek, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, 

pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

 

Poruszone zostały tematy dotyczące: konieczności wymiany koszy na śmieci na terenie 

miasta, potrzeby rewitalizacji placu zabaw na terenie os. Starzyńskiego, przygotowania 

dokumentu Strategia Rozwoju Miasta Łowicza, inwestycji pod nazwą „Budowa drogi 

w ul. Czajki”, miejskiej imprezy z okazji Dnia Dziecka, organizacji Dni Łowicza, 

konieczności zadbania o czystość na Nowym Rynku, zagospodarowania placu przed dworcem 

Łowicz Przedmieście (prośba o udostępnienie projektu zagospodarowania), sprawy sądowej 

z  firmą Control Process, funkcjonowania budynku miejskiego przy Al. Sienkiewicza, 

potrzeby naprawy/wymiany popękanej podstawy z marmury pod pomnikiem na Nowym 

Rynku. 

 

Ad. 15 

Następna sesja Rady Miejskiej planowana jest w dniu 28 maja 2024 r. o godz. 10:00. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała o planowanych 

posiedzeniach komisji: 

• wspólne posiedzenie Komisji Społecznej oraz Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej  – 

27 maja 2024 r. godz. 15:00 

• wspólne posiedzenie Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta oraz Komisji 

Budżetu i Finansów – 28 maja 2024 r. godz. 9.00 

 

Ad. 16 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek podziękowała za dyskusję i udział 

w obradach. 

 

Na tym zakończono obrady II Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

 

 

Protokołowała 

 

Katarzyna Jóźwiak 

Inspektor 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Łowiczu: 

 

Zofia Wielemborek 
 


